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Vragen van het lid Van Raak (SP) aan de Staatssecretaris van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties over het herstel van het vliegveld van Sint 
Maarten. (ingezonden 16 september 2019). 

Vraag 1
Steunen regering en parlement van Sint Maarten nu wel of niet het royale 
aanbod van Nederland voor herstel van het vliegveld?1 

Vraag 2
Waarom zijn regering en parlement van Sint Maarten na deze afspraken nog 
altijd op zoek naar alternatieve financiering, tegen veel minder gunstige 
voorwaarden?2 

Vraag 3
Deelt u de constatering dat Sint Maarten niet geholpen kan worden als 
regering en parlement niet geholpen willen worden? 

Vraag 4
Deelt u de angst dat herstel van het vliegveld geen succes kan worden zolang 
de politiek op Sint Maarten zich blijft verzetten? 

Vraag 5
Deelt u de vrees dat de bevolking van Sint Maarten op deze manier slachtof-
fer wordt van de spelletjes van lokale politici?

1 https://koninkrijksrelaties.nu/2018/12/18/sint-maarten-haalt-neus-op-voor-100-miljoen-hulp-
voor-oplappen-van-vliegveld/

2 https://www.thedailyherald.sx/islands/90842-jpf-vidanova-offer-240m-to-finance-airport-
reconstruction
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